
Comunicat del Club d’Arts Marcials el Papiol 
 
24 de maig de 2023 
 
 
El passat 15 d'abril, vam sol·licitar per instància el pavelló per a organitzar una competició el 27 de 
maig de 2023. També, es va comunicar mitjançant missatges de WhatsApp i de nou, en reunió amb 
el tècnic responsable. En aquesta reunió se'ns va advertir que, en cas de força major (s’inundi, es 
cremi o s’enfonsi l’escola Pau vila...), s'utilitzaria el pavelló per a realitzar les eleccions. Per calendari, 
era l’únic dia viable i per tant, vam reiterar la nostra decisió. En cap moment se’ns va negar la 
reserva de l’espai, la possibilitat era ridícula, però es va informar. 

El 23 de maig, durant el debat polític de Papiol, es va parlar sobre la mala gestió de l’ajuntament, 
posant entre d’altres exemples, els impediments i la llarga espera per confirmar l’acceptació de la 
proposta de la federació de Judo per realitzar els seus esdeveniments esportius a Papiol, tenint en 
compte que el Club assumia l’organització i el cost econòmic. 
 
Com a resposta a aquests fets, es va optar per insultar i calumniar a diversos membres del club, cosa 
que va generar un malestar general entre el públic. 

Creiem innecessàries aquesta actitud per part de membres de l'Ajuntament, que ens titllen de 
partidistes o ens tracten de caps de turc, com va passar l'endemà: 

Via telefònica, l'Ajuntament ens comunica que “no els queda clar que es realitzi la competició el dia 
27, que hauria de cancel·lar-se”. Els recordem la instància, la conversa de Whatsapp, etc. 

En aquest moment, es llancen una sèrie d'insults i acusacions als membres del nostre club i que 
creiem, neixen del malestar generat el dia anterior i que ometrem per evitar generar més malestar i 
polèmiques. 

Com que el motiu per a cancel·lar-la era ridícul, reiterem la nostra voluntat de realitzar-la. 

Finalment, ens comuniquen que assumeixen l'error, que no hi ha cap impediment per realitzar la 
competició i que donaran resposta formal a la instància que quedava pendent per respondre, més 
de 40 dies després. 

Entenem que són dies de campanya i tensió per a algunes persones i entitats, però agrairíem 
enormement que no perjudiquin les nostres activitats per motius partidistes o personals d’alguns 
polítics. Especialment, demanem que no es difami, insulti, calumniï o culpi a l’equip educatiu o 
coordinador del Club per la terrible gestió que s’ha fet des de l'Ajuntament. 

Com en el nostre escrit anterior, relacionat amb la classe de defensa personal anul·lada a causa de la 
mala gestió de l'ajuntament, esperem que es reflexioni, s'assumeixin responsabilitats i es manifestin 
les disculpes pertinents. 

 

Esperem poder continuar realitzant les nostres activitats sense més incidències. 


